
 

Schriftelijke vraag 07-02-2023

Onderwerp: Brief van de 4 carnavalsverenigingen

Geacht college,

Bij de ingekomen stukken staat een soort brandbrief van de vier carnavalsverenigingen uit Laarbeek 
over de toenemende kosten. Ze maken zich zorgen over het feit dat carnaval voor iedereen betaalbaar 
en dus bereikbaar blijft. Over betaalbaarheid van energiekosten door het verenigingsleven zijn al 
meerdere vragen gesteld. In dit kader hebben wij de volgende specifieke vragen:

Vragen:
1) Kan het college aangeven wat de status van deze brief is?

2) Wat doet het college met het verzoek van de betreffende verenigingen?
 

Fractie PNL
Wim van Dijk, Noek Maas, Ton van de Wijdeven, Arian de Groot, Toon Brouwers en Ronnie Tijssen.


